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Hallituksen Kokous   3/14 
 
 
Aika: ke 23.4.2014 klo 18:30 
Paikka: Kupittaan Keilahalli 
Läsnä: Saarni Marko (3) puheenjohtaja 

Backholm Matti (3) 
Hilden Kai  (3) 
Hongisto Marja (3) 
Luoto Jukka  (3) 
Mäkelä Jari  (3) 
Saarinen Kimmo (3) 
Suomalainen Seppo (3) 
Toivonen Tiina (3) 
Kallio Juuso  (3)  sihteeri 

Poissa: Kivinen Esa  (2) 
Koskenoja Margareta (2) 

 
 

1. Esityslista 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:35. Aikaisemmin lähetettyyn 

esityslistaan oli tullut muutama lisäys. Esityslista hyväksyttiin kokouksen 
työjärjestykseksi. 

 
 

2. Edellisen kokousten pöytäkirja 
 Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

  
 
3. TKL Toimikunnat 

 Merkittiin tiedoksi Veteraanikerho 17.3. 
 Hyväksyttiin KiTo 9.4. 
 Hyväksyttiin Ansiomerkkitoimikunnan esittämät kultaiset ansiomerkit: 

i. no 55. Juha Lehtonen ÅIFK 
ii. no 66. Markku Ruohonen ÅIFK 

 Toiminnanjohtaja kertoi SKL:n suurleirin valmistelujen etenemisestä. 
Valmistelut ovat hyvällä mallilla. Ilmoittautumisia on kuitenkin tullut 
ainoastaan 30. SKL vastaa leirin markkinoinnista. 

 Toiminnanjohtaja esitteli liiton Tuloslaskelmaa 1.1.-31.3.2014. Viime vuoteen 
verrattuna tilanne näyttää kutakuinkin yhtä hyvältä. 

 
 

4. Kupittaan Keilahallin siivouspalvelut (alv 0) 
 Keskustelun jälkeen päätettiin pyytää lisää vertailevia tarjouksia, jotka 

esitellään syyskaudella. Siivouksen laadun parantamiseksi voitaisiin kerran 
vuodessa kesällä tehtävän suursiivouksen tehdä lisäksi myös 
vuodenvaihteessa. 
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5. Kilpailuerät ja ratahoidot Kupittaalla ensi kaudella 
 Viime kokouksessa keskusteltiin kilpailuerien ajankohdista ja ratahoidoista. 

Keskustelun jälkeen päätettiin, että Kupittaan kilpailuerät ovat ensi kaudella 
lähtökohtaisesti seuraavanlaiset 

 6 sarjaa am, ratahoito ennen jokaista kilpailuerää 
To 10:30 
Pe 10:30 16:30 
La 9:45 12:30 
Su 11:45 (seuraottelut, tapahtumat tms14:30) 

 
 

6. SKL 
 SKL:n hallitus oli käsitellyt mm. aluetyöryhmän, sekä maksutyöryhmän 

pöytäkirjaa. Käytiin vilkasta keskustelua näistä asioista. Aluetyöryhmän on 
kokoontunut vasta kerran ja sen työ on vielä alussa. Maksutyöryhmä esittää 
alustavasti, että maksun summa olisi yksi euro henkilökohtaista kilpailua 
kohti riippumatta sarjamäärästä. Sarjakilpailuissa se olisi 0,5 euroa pelaajaa 
kohti kierroksella. SKL suunnittelee keräävänsä rahaa tällä tavalla ilmeisesti 
noin 100.000. Hieman epäselvää muistiossa oli kuitenkin rahan 
käyttötarkoitus. Viestintä asiasta ei ole onnistunut kovin hyvällä tavalla. 
Laadukkaasti tuotetut televisio-ohjelmat, joita voisi olla muutaman 
kilpailulähetyksen lisäksi esim. juniorien taitokilpailu, tekniikkanurkka tms. 
tuovat todennäköisesti keilahalleille lisää kävijöitä. Näiden uusien kävijöiden 
jälkihoitoon tulisi myös varautua jäsenliitoissa ja seuroissa. Tähän 
jälkihoitoon pitää olla riittävästi resursseja käytössä ja sen tulee olla osana 
kokonaissuunnitelmaa. Liittovaltuusto käsittelee asiaa todennäköisesti 
kevään kokouksessa. Mikäli maksua esitetään otettavaksi käyttöön nopealla 
aikataululla, tullaan sen lykkäämistä ehdottamaan paremman valmistelun 
aikaansaamiseksi. 

 
 

7. Tulevat tapahtumat 
 SKL:n Junnu Tourin finaali keilataan Kupittaalla 26.4.2014 klo 10-19. 

Mitalikahvit EM-kisoissa menestyneiden kunniaksi tarjotaan yhdessä SKL:n 
ja Sport-Kahvilan kanssa klo 14-15. 

 27.4. pelataan SP-Cupin finaalit klo 11-15 ja Turun Sarjan finaalit klo 15-18. 
 
 

8. Muut asiat 
 Henry Laine ja Teea Mäkelä edustivat Suomea Juniorien EM-kilpailuissa 

Tanskassa 16.-21.4.2014. Teea Mäkelä voitti paripronssia ja Henry Laine 
parikultaa ja joukkuekultaa. Päätettiin myöntää heille stipendit: Henry Laine 
150€ ja Teea Mäkelä 100€. Koko juniorien EM-joukkue on paikalla 
Kupittaalla tulevana viikonloppuna. Päätettiin, että jokaiselle pelaajalle 
annetaan yksi Kupittaan Kesäkisan osallistumismaksu 

 Toiminnanjohtaja esitteli Kupittaan kesän aukioloaikojen suunnitelman. Tälle 
kesälle ei ole tulossa huoltotaukoa, vaan halli on avoinna koko kesän ajan 5 
päivänä viikossa. 

 Seppo Suomalainen kysyi keilahallin yleisilmeen päivittämisen tilannetta 
sohvien ym. vastaavien osalta. Toiminnanjohtaja kertoi, että selvitys on vielä 
kesken. 
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 Marja Hongisto ehdotti, että naisten pukuhuoneeseen hankittaisiin 
kokovartalopeili. Peili päätettiin hankkia ja sopiva paikka katsotaan yhdessä 
pukuhuoneen käyttäjien kanssa. 

 
 

9. Päättäminen 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20:20. Seuraava kevätkauden päättävä 

kokous pidetään 10.6. Tarkempi aika ja paikka ilmoitetaan myöhemmin. 
 
 
 
 
Vakuudeksi 
 
 
 
 
 
 
 
Marko Saarni    Juuso Kallio 
 


